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Nr. de înregistrare 63300/02.08.2023 

 

 

 

ILIE CHEŞA 
 

Viceprimar și Consilier local – PSD 
 

 

RAPORT DE ACTIVITATE  

pentru anul 2022 

 

 

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019, privind Codul Administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prezint raportul 

anual de activitate pentru anul 2022. 
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Am participat la majoritatea ședințelor de comisii și de Consiliului Local al Municipiului 

Arad, fie că a fost vorba de ședințe ordinare, ședințe extraordinare sau ședințe extraordinare de îndată, 

răspunzând astfel așteptărilor pe care o astfel de funcție de viceprimar le presupune. 

 

Proiectele de hotărâri iniţiate de primar au fost susţinute prin votul meu favorabil în 

măsura în care au avut ca obiect măsuri pentru ridicarea calităţii vieţii cetăţenilor şi instituirea de 

măsuri cu caracter social. 

 

 

 

 

În cadrul Comisiei de Servicii Publice și Protecția Mediului am analizat proiectele de hotărâri 

ale consiliului local, arătându-mi toată susținerea față de cele cu impact asupra protecției sociale. 

 

În perioada decembrie 2022-februarie 2023 am îndeplinit funcția de președinte de ședință
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Începând cu data de 01 noiembrie 2022 exercit  

funcția de viceprimar al Municipiului Arad 

 

 

 

Ilie CHEŞA 

                                                Viceprimar 

 
 

În calitate de Viceprimar al Municipiului Arad, mi-au fost delegate următoarele atribuții: 

1. Am exercitat, în numele Primarului atribuțiile specifice de verificare și semnare a 

următoarelor documente: 

1.1. carnetul de comercializare a produselor agricole; 

1.2. atestatul de producător agricol. 

1.3. adeverințele emise pentru completarea documentațiilor în vederea obtinerii subvențiilor 

pentru agricultură 

1.4. documentele necesare pentru aplicarea Legii nr. 17/2014, cu excepția celor delegate altor 

responsabili; 

 



4 
 

2.  Coordonez realizarea serviciilor de interes local și a serviciilor de utilități publice 

gestionate de: 

2.1. DIRECȚIA DE ASISTENȚĂ SOCIALĂ Arad; 

2.2. FILARMONICA Arad; 

2.3. TEATRUL CLASIC IOAN SLAVICI Arad; 

2.4. SC COMPANIA DE TRANSPORT PUBLIC SA Arad; 

2.5. HUB Cultural mARTA. 

3.  Exercit funcţia de ordonator principal de credite. 

3.1. In exercitarea funcției de ordonator principal de credite, asigur exercitarea acestei funcții, 

verific și semnez cu caracter permanent şi fără condiţii de limită toate documentele pe care 

exercitarea acestei funcţii o implică, în toate aspectele care privesc instituţiile şi societăţile 

comerciale coordonate. 

 3.2. Angajez și utilizez creditele bugetare numai în limita prevederilor şi destinaţiilor 

aprobate, pentru cheltuieli strict legate de activitatea instituţiei publice şi cu respectarea dispoziţiilor 

legale. 

 3.3. Răspund de: 

a) angajarea, lichidarea şi ordonanţarea cheltuielilor în limita creditelor bugetare aprobate şi 

a veniturilor bugetare posibil de încasat în domeniile pentru care mi s-a delegat coordonarea; 

b) verific organizarea sistemului de monitorizare a programului de achiziţii publice şi a 

programului de investiţii publice, în domeniile la care se face referire la Art. 2 pct. 2.; 

c) verific organizarea evidenţei programelor, inclusiv a indicatorilor aferenţi acestora în 

domeniile la care se face referire la Art. 2 pct. 2. 

4. Analizez activitatea structurilor pentru care mi s-a delegat coordonarea, propun măsuri 

de îmbunătățire a activității acestora, de reorganizare, după caz, urmărind eficiența, eficientizarea, 

economicitatea și etica activităților. 

5. Semnez și certific documentele prezentate de către Direcția de Asistență Socială, cu 

excepția dispozițiilor Primarului Municipiului Arad.  

6. Dețin atribuţii de preşedinte al Comisiilor de expropriere desemnate conform legii. 
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Conform Dispozițiilor Primarului Municipiului Arad fac parte din următoarele comisii: 

 

 

1. Comisia de Sistematizare a Circulației din Municipiul Arad care s-a întrunit în anul 2022 în 

39 de ședințe. 

 

2. Comisia de analiză și verificare a cererilor privind eliberarea Avizelor de săpături pentru 

executarea de lucrări la rețelele edilitar-gospodărești și de aprobarea a regulamentului 

acesteia care s-a întrunit de 59 de ori în anul 2022, comisie în cadrul căreia dețin funcția de 

președinte al comisiei din data de 21.04.2022. 

 

În anul 2022 am inițiat următoarele hotărâri ale Consiliului Local al 

Municipiului Arad: 

 
HOTĂRÂREA nr. 214 din 12 aprilie privind reluarea procedurii de evaluare și desemnarea 

comisiei de evaluare și a comisiei de soluționare a contestațiilor pentru evaluarea managementului 

la Filarmonica Arad 

HOTĂRÂREA nr. 252 din  25 mai privind înființarea Centrului Hub Cultural mARTA Arad 

HOTĂRÂREA nr. 365 din 29 iunie privind modificarea statului de funcții al instituţiei publice 

HUB Cultural mARTA 

HOTĂRÂREA nr. 663 din 28 noiembrie privind aprobarea aderării UAT Municipiul Arad la 

„Asociația Grupul de Acțiune Locală Arad Est 

HOTĂRÂREA nr. 676 din 28 noiembrie privind modificarea Hotărârii nr. 484/2022 a Consiliului 

Local al Municipiului Arad pentru aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a 

concursului de proiecte de management pentru Filarmonica Arad 

HOTĂRÂREA nr. 677 din 28 noiembrie privind modificarea Hotărârii nr. 485/2022 a Consiliului 

Local al Municipiului Arad pentru  desemnarea componenței Comisiei de concurs, a Comisiei de 

soluționare a contestațiilor,  precum și a Secretariatului acestor comisii, în vederea desfășurării 

concursului de proiecte de management la Filarmonica Arad 

HOTĂRÂREA nr. 754 din 28 decembrie privind aprobarea Caietului de obiective elaborat în 

vederea organizării concursului de proiecte de management pentru instituția publică HUB Cultural 

mARTA    

HOTĂRÂREA nr. 755 din 28 decembrie privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

desfăşurare a concursului de proiecte de management pentru instituția publică HUB Cultural mArta    

HOTĂRÂREA nr. 756 din 28 decembrie privind desemnarea componenței Comisiei de concurs, a 

Comisiei de soluționare a contestațiilor, precum și a Secretariatului acestor comisii, în vederea 

desfășurării concursului de proiecte de management la instituția publică HUB Cultural mARTA    

HOTĂRÂREA nr. 757 din  28 decembrie privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare pentru instituția publică HUB Cultural mARTA    
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Deasemenea am desfășurat activități la instituții: 

 

 Întâlnire la Filarmonica Arad, cu membrii corului. 

 

 

 
 

Am discutat despre evenimentele în care vor fi implicați artiștii filarmonicii în perioada 

următoare, dar și despre problemele de zi cu zi din cadrul instituției. În perioada următoare, am 

avut și alte întâlniri de acest gen cu artiști din cadrul Filarmonicii Arad. 
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ȘEDINȚELE CONSILIULUI LOCAL: 

 
 

În cadrul ședințelor Consiliului Local al Municipiului Arad, am votat alături de colegii mei Csilla 

Aur și Cosmin Buruc, consilieri municipali PSD, o serie de proiecte importante pentru arădeni, 

printre care: 

 

Adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Municipiului Arad, 

Repartizarea unor locuințe construite prin Agenția Națională pentru Locuințe, situate în 

Municipiul Arad; 

Stabilirea tarifelor aferente Stadionului Municipal Arena „Francisc Neuman”; 

Stabilirea tarifelor aferente Bazinului de înot de polo; 

Stabilirea tarifelor aferente zonei de agrement Ștrandul Neptun Arad; 

Aprobarea Programului de îmbunătățire a eficienței energetice; 

Modificarea Hotărârii nr. 639/2019 a Consiliului Local al Municipiului Arad cu privire la 

aprobarea documentației tehnico-economice „Adaptarea la teren a documentației „Sală de sport tip 

I” pentru Liceul Teoretic „Adam Muller Guttenbrunn” Arad, strada Posada, nr. 19”; 

Aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție DALI – „Reabilitare platforme și alei mozaicate Primăria Municipiului Arad”;  

Desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Arad în Consiliile de 

Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar din Municipiul Arad; 

Aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a concursului de proiecte de 

management pentru Filarmonica Arad 
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Am votat în ședința Consiliului Local al Municipiului Arad, pentru un proiect de hotărâre care 

vizează înierbarea liniei de tramvai, pe porțiunea de la linia de cale ferată Arad-Nădlac până la 

Podgoria, pe sensul de mers Fortuna-Teatru. 

Înierbarea liniei de tramvai se va face pe suprafețele dintre șine și în exteriorul acestora pe toată 

lungimea și lățimea zonei mediane a arterelor Calea Aurel Vlaicu și B-dul Revoluție, respectiv 

stația de tramvai de la Catedrala ortodoxă din Piața Podgoria. 

 Sporirea suprafeței de spațiu verde în Arad trebuie să fie o prioritate pentru orice administrație, 

iar această investiție va contribui fără îndoială la reducerea așa numitului efect de insulă urbană de 

căldură, captarea de CO2 și microparticule de praf, astfel că aerul din oraș va fi mai curat și mai 

bogat în oxigen. 

Am inițiat alături de colegii din Consiliul Local proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru asigurarea suprfeței minime de spații verzi pentru lucrările de construcții și 

amenajări autorizate pe raza municipiului Arad. 
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ÎNTÂLNIRI CU CETĂȚENII 
 

M-am întâlnit cu cetățenii de pe strada Iustin Marșieu (Bușteni), unde am avut discuții referitor la 

locurile de parcare și situația canalizării.  

 Așa cum subliniez de fiecare dată, voi face tot ce depinde de mine pentru a rezolva problemele pe 

care mi le-au semnalat, în limita atribuțiilor de viceprimar al municipiului Arad. 
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 Am avut o întâlnire cu cetățenii din cartierul Alfa, pe tema sensului unic de pe străzile Aurel 

Suciu și Clujului, o măsură care nu este pe placul oamenilor din acest cartier.  

 

 Am ascultat toate argumentele lor și le-am promis că în prima ședință a Comisiei de sistematizare 

a circulației voi propune ca pe cele două străzi să se poată circula în ambele sensuri.  

 

  Datoria noastră este de a asculta și respecta doleanțele cetățenilor din zonă, care știu mai bine 

decât noi care sunt nevoile lor. 
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REALIZĂRI 
 

 

Peste 21 de milioane de lei nerambursabili, pentru Arad! 

Am semnat astăzi, la sediul Guvernului României, contractul de finanțare pentru proiectul 

„Centre de colectare prin aport voluntar în municipiul Arad”. Este primul proiect finanțat în 

municipiul Arad prin Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta 3. Managementul 

Deșeurilor. 

 

Cu o valoare de 21.214.242,10 lei cu TVA, proiectul vizează înființarea, dotarea și 

operaționalizarea a patru centre de colectare prin aport voluntar în următoarele zone: (1) Șoseaua 

de Centură FN, lângă stația de sortare existentă, (2) Strada Tarafului, (3) Zona 6 Vânători și (4) 

Zona Industrială Sud. 

 

Centrele vor asigura colectarea separată a următoarelor tipuri de deșeuri: deșeuri reciclabile și 

biodeșeuri care nu pot fi colectate în pubelele individuale, deșeuri voluminoase, deșeuri textile, 

lemn, mobilier, anvelope, echipamente electrice și electronice, baterii uzate, deșeuri periculoase, 

deșeuri de cadavre animale, deșeuri de gradină, deșeuri din construcții și demolări. 

 

 
 

 

 Racord gratuit la sistemul public de alimentare cu apă și canalizare  

 

Arădenii cu venituri reduse care nu sunt racordați la rețelele publice de apă și canalizare vor fi 

branșați în mod gratuit prin programul ”Prima conectare la sistemul public de alimentare cu apă și 

canalizare”.  
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 Continuă seria spectacolelor cu „casa închisă“ la Filarmonică! 

Sunt nu mai puțin de patru spectacole care s-au jucat cu „casa închisă“ în stagiunea 2022-2023. 

Ultimul dintre ele fiind programat joi, 22 decembrie, când arădenii vor avea parte de un „Crăciun de 

poveste“, un spectacol organizat cu sprijinul Primăriei Arad.  

 

 Filarmonica Arad crește frumos și mă bucur încă o dată că am avut inspirația, în primăvară, să alegem 

o conducere dedicată instituției și oamenilor care muncesc acolo. Lucrurile încep să se miște și asta 

nu poate decât să ne bucure, pentru că Aradul are nevoie de cultură, de spectacole de calitate, de 

manageri competenți în fruntea instituțiilor. 
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VIZITATORI DELEGAȚI 
 
 

Ziua bună se cunoaște de dimineață. M-am bucurat astăzi de vizita prietenului meu George Țucudean 

fost atacant al clubului UTA, un tânăr care a făcut cinste Aradului, oriunde l-au purtat pașii vieții. 
 

 
 
 
 

Am fost onorat să reprezint Primăria Arad la Forumul „Impulsionarea absorbției fondurilor 

europene de către Republica Moldova – țară candidată la UE”, organizat de Universitatea Aurel 

Vlaicu. 

Avem datoria, ca români, să sprijinim cu tot ce putem integrarea Republicii Moldova în Uniunea 

Europeană, iar fondurile preaderare sunt extrem de importante pentru realizarea acestui deziderat. 

Spre deosebire de noi, în perioada de preaderare, Republica Moldova are astăzi un partener loial 

ca România, care e gata să-i pună la dispoziție experiența și specialiștii în domeniul absorbției 

fondurilor europene. 

 Suntem deschiși să le împărtășim din experiența acumulată în toți acești ani, suntem un partener 

de încredere și sunt convins că împreună vom reuși să aducem Moldova acolo unde îi este locul, în 

marea familie europeană! 
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 Am primit vizita a doi tineri campioni ai boxului românesc, ANDOR DAIANA și SZILADI 

SEBASTIAN, cel din urmă ocupând locul I la Memorialului Szekely Dionisie și Florian Barna, 

organizat de noi la mijlocul lunii octombrie.  

 

 Am discutat cu cei doi sportivi și antrenorul lor despre acest memorial, care dorim să devină o tradiție 

pentru boxul românesc, astfel că pentru ediția a II-a vom pregăti câteva prize frumoase, atât pentru 

participanți, cât și pentru arădenii iubitori de box 

 

 

 

.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



16 
 

În anul 2022 mi-am exercitat atribuțiile 

de ofițer de stare civilă: 
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DEPLASĂRI ÎN TEREN 

 

În luna august am avut un nou tratament aviochimic împotriva țânțarilor, în intervalul orar 18:30 - 

20:45. Acțiunea va continua mâine dimineață, între orele 06:15 - 09:00. 
 

 
 

Am vizitat șantierul viitorului Centru Multifuncțional pentru persoane din zone urbane 

marginalizate, zona Șezătorii-Pădurii. Vorbim de un proiect finanțat din fonduri europene, în valoare 

de aproape 7 milioane de lei, care înaintează cu pași repezi. 

 

Această investiție, realizată de Primăria Arad și Direcția de Asistență Socială, vizează construirea 

unui centru multifuncțional pentru persoane aflate în risc de sărăcie și excluziune socială, ce va 

găzdui un centru de zi pentru copii și un centru comunitar de servicii integrate pentru adulți. 

 

Nivelul de civilizație al unui oraș este dat și de atenția pe care o acordăm persoanelor nevoiașe, 

tineri, copii și seniori. Iar acest centru are menirea de a oferi servicii sociale atât de necesare, pentru 

a le face mai ușoară viața de zi cu zi, acestor oameni aflați în necaz. 
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 Alături de câțiva colegi din Comisia de sistematizare a circulației și reprezentanți ai Poliției Locale 

am avut o vizită în teren, în mai multe locații din municipiu, în urma sesizărilor primite cu privire la 

unele nereguli, care țin de traficul din Arad. 

 

 Am primit asigurări că toate problemele sesizate vor fi remediate în perioada următoare, altfel vom 

fi nevoiți să aplicăm sancțiuni, acolo unde nu se respectă legea. 
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 O nouă acțiune în teren a comisiei de sistematizare a circulației. 

 

 Am fost mai multe zone din municipiu, alături de reprezentanții Politiei Rutiere, Poliției Locale, 

RAR, ARR, pentru a discuta la fața locului, nu din birou, despre problemele de circulație din zonele 

respective. 

 

 
 
 

 S-au finalizat lucrările pe strada Miron Costin! 

 

 În calitate de președinte al Comisiei de recepție pentru verificarea refacerii stării drumurilor și 

spațiilor verzi, am verificat astăzi situația lucrărilor la trotuare și carosabil de pe strada Miron Costin, 

o investiție de peste 800 de mii de lei, realizată din bugetul local. 

 

 Am dorit să mă conving la fața locului că lucrările respectă specificațiile tehnice din contract și, de 

asemenea, că au fost amenajate spațiile verzi din zonă, un lucru care ne dă bătăi de cap la fiecare 

lucrare din municipiu. 
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Lucrări finalizate pe str. Poetului, în cartierul Aurel Vlaicu! 

 

La sfârșitul lunii iunie, am avut mai multe întâlniri cu cetățenii din cartierul Aurel Vlaicu, întâlniri 

în cadrul cărora am discutat despre problemele din cartier și investițiile pe care dorim să le realizăm 

în acele zone. 

 

Astăzi, am fost din nou în cartierul Aurel Vlaicu, la recepția lucrărilor realizate pe strada Poetului 

și la blocurile din zonă, unde au fost reabilitate carosabilul, trotuarele, intrările la bloc și s-au 

amenajat parcările.  

 

Zona arată astăzi cu totul altfel, iar arădenii care locuiesc aici au în sfârșit condiții decente, așa 

cum am promis în urmă cu patru luni. 
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Încă o investiție finalizată! 

 

Am recepționat astăzi o nouă lucrare, de data aceasta în zona străzii Frații Neumann, din 

apropierea arenei cu același nume. 

 

 S-a lucrat atât la carosabil, cât şi la trotuare, borduri, parcări amenajate în curtea blocurilor, astfel 

încât putem adăuga și această zonă pe lista problemelor rezolvate. 

 

 
 
 

Aradul trebuie să devină un oraș civilizat, asta trebuie să priceapă furnizorii de servicii 

Ca viceprimar, declar război deschis tuturor furnizorilor de servicii, care nu au înțeles mesajul că 

este obligatoriu să respecte un set de reguli urbane. Cabluri, fire, tuburi, țevi, indiferent despre ce 

este vorba, trebuie să se conformeze unor rigori legale din punct de vedere al amplasamentului și 

exploatării. Aradul nu e un sat fără câini, în care una sau mai multe firme private pot întinde coarda 

pe spatele arădenilor fără a se confrunta cu legea. Dacă e nevoie de o hotărâre de consiliu o vor avea, 

pentru că îmi propun rezultate, nu povești de Facebook. Cert este că am transmis atât în spațiul public 

cât și direct operatorilor un mesaj clar, cu pretenții concrete. Cei care nu vor pricepe, nici în ceasul 

al doisprezecelea, că Aradul se impune să devină un oraș civilizat vor suporta consecințele propriilor 

acțiuni. Nu există pardon ! 
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În urma discuțiilor de la primărie, am luat o primă măsură în sprijinul investitorilor și 

dezvoltatorilor din Zona Industrială Sud (Zădăreni). 

 

Astfel, în ședința Comisiei de sistematizare a circulației, am aprobat realizarea unui nou sens 

giratoriu în Zona Industrială Sud, mai precis în punctul în care drumul județean 682 Arad-Zădăreni 

se îngustează de la două, la o singură bandă pe sens. 

 

Această măsură este extrem de necesară pentru investitorii din zonă, contribuind la fluidizarea 

traficului și un acces mai facil al autovehiculelor la drumul județean. 

 

 

În ciuda vremii reci, am avut astăzi o nouă vizită în teren alături de câțiva colegi din Comisia de 

sistematizare a circulației. 

 

În mai multe locații din municipiu, am discutat cu cetățenii despre problemele de trafic, iar 

sesizările primite de la aceștia le vom analiza în următoarele ședințe ale comisiei. 
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În calitate de președinte al Comisiei de recepție, am verificat astăzi situația lucrărilor executate în 

cadrul contractelor de "Întreținere și reparații drumuri în municipiul Arad". 

 

Am fost alături de colegii mei în mai multe locații din municipiu, unde s-au executat lucrări la 

carosabi, mai precis pe Calea Romanilor, Str. Bagdazar, Str. Eugen Popa, Str. Ascaniu Crișan, Str. 

Minervei, Str. Dumbrava. 

 

 Așa cum am promis, recepția va fi semnată doar în cazul lucrărilor care sunt conforme 

contractului, iar cele de mântuială vor trebui remediate. 
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La sfârșitul săptămânii trecute, în calitate de președinte al Comisiei de recepție, am verificat 

situația lucrărilor executate în cadrul contractului „Reabilitarea rețelei de apă în municipiul Arad și 

aducțiune apă în Fântânele". 

 

Am fost alături de colegii mei în mai multe locații din municipiu, unde s-au executat lucrări la 

rețeaua de apă, pe Calea Iuliu Maniu, Viaduct Micălaca, I.C. Brătianu, Vasile Milea, Războieni, 

Calea Aurel Vlaicu și Făt Frumos. 

 

În cazul lucrărilor de la Viaductul din Micălaca, am decis în urma discuțiilor avute cu ceilalți 

colegi din comisie să nu semnăm recepția, iar firma care a executat lucrările trebuie să facă 

modificările necesare, conform contractului. 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

VICEPRIMAR  

ILIE CHEȘA 


